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Rada Gminy Godów 
RG.0002.2.2025 

Protokół XI/2025 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:35 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 
Obecni: 
1. Łukasz Balcar 
2. Bogusław Dziędziel 
3. Zbigniew Gajek 
4. Kamil Gąsior 
5. Wiktor Hudek 
6. Beata Jeleń 
7. Sabina Kasprzak-Tecmer 
8. Jacek Kołek 
9. Grzegorz Kopiec 
10. Krzysztof Kubica 
11. Tomasz Nawrat 
12. Danuta Niziołek 
13. Tadeusz Pająk 
14. Katarzyna Skrzyszowska 
15. Magdalena Spandel 
 
Obrady XI sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów 
Pan Jacek Kołek. 
Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 
gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 
Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 
- radnych Rady Gminy Godów; 
- władze samorządowe: 
• Pana Tomasz Kasperuk - Zastępcę Wójta; 
• Panią Brygidę Dobisz  - Sekretarza Gminy; 
• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 
- radnego powiatu wodzisławskiego; 
- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 
- Pana Przemysława Pluta  - Adwokata; 
- mieszkańców gminy, obecnych na sali oraz tych, którzy śledzą obrady online. 
Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w 
sesji uczestniczy 10 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista osób uczestniczących w obradach XI sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
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Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek powiedział, że otrzymał informację o odwołaniu wizyty posła na 
SEJM RP Łukasza Osmalak w związku z powyższym pkt 4 porządku obrad zostanie usunięty. Dodał, 
że przedstawi porządek obrad bez tego punktu. 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Godów z dnia 27 stycznia 2025 roku. 
4. Wystąpienie posła na Sejm RP Pana Łukasza Osmalak. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o współpracy z gminami partnerskimi. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 
2025; 
4) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
5) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji 
sieci wodociągowej; 
7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 
7. Informacja o złożonych interpelacjach. 
8. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Sprawy organizacyjne. 
10. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek poprosił o przegłosowanie zmienionego porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek zmianę porządku obrad. Wykreślenie z porządku obrad pkt. 4 "Wystąpienie posła na Sejm 
RP Pana Łukasza Osmalak" 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Radni przyjęli zmieniony porządek obrad. Przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Godów z dnia 27 stycznia 2025 roku. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Godów z dnia 27 stycznia 2025 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
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ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Zastępca Wójta Tomasz Kasperuk, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym stanowiący załącznik nr 5 do protokołu. 
Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy o współpracy z gminami partnerskimi. 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Kierownik Referatu Funduszu Zewnętrznych i Zamówień Publicznych Katarzyna Skrobak, która 
przedstawiła informację o współpracy z gminami partnerskimi stanowiącą załącznik nr 6 do 
protokołu. 
Pytań do przedstawionej informacji nie było. 
 
Ad.6. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
Przewodniczący Rady Jacek Kołek - Informuję, że projekty uchwały były omawiane na wspólnym 
posiedzeniu komisji w dniu 24 lutego i uzyskały pozytywne opinie wszystkich komisji. 
 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Skarbnik Gminy Beata Kałusek - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej obejmują po pierwsze 
dostosowanie załącznika numer jeden, czyli tej Wieloletniej Prognozy Finansowej do zmian 
wprowadzonych w budżecie. Tutaj zasadniczą zmianą jest obniżenie deficytu budżetu o ponad 344 
tysiące złotych. Wynika to z tego, że po rozliczeniu środków specjalnego przeznaczenia głównie na 
projekty unijne, powstała nadwyżka dochodów, którą trzeba przeznaczyć na wydatki w roku 
bieżącym. Nadwyżka z tych przychodów unijnych wyniosła ponad 899 tysięcy złotych. W związku z 
przyjmujemy po stronie przychodów wyższą kwotę, a niżeli ustalenie planu wydatków. Obniżyliśmy 
także kwotę planowanego kredytu do zaciągnięcia o 500000 złotych. Jeżeli chodzi o zmiany w 
przedsięwzięciach, to po pierwsze obejmują one zwiększenie wydatków na projektach 
realizowanych we wszystkich placówkach oświatowych za wyjątkiem zespołu szkolno-
przedszkolnego. Są to projekty unijne realizowane w szkole i w przedszkolu odrębnie. Tutaj właśnie 
wydatki niewykonane w roku poprzednim zwiększają plan tegoroczny. Ponadto, także po rozliczeniu 
nadwyżki z dochodów z opłaty za gospodarowanie odpadami, tutaj ponad 9600 złotych, także 
wprowadziliśmy ją po przychodach. Jeżeli chodzi o wydatki na przedsięwzięciach, to oprócz 
zwiększenia nakładów na projekty unijne, zwiększyliśmy także wydatki o 5 tysięcy złotych jako 
majątkowe. Przeznaczone, jest to na zawarcie umów z inspektorem nadzoru przy budowanych 
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windach, przy naszych obiektach szkolnych. Ponadto rozliczyliśmy nakłady poniesione na 
przedsięwzięcia, czyli te nakłady ogółem, a także zweryfikowaliśmy limit do zaciągania zobowiązań. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/88/2025 – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Skarbnik Gminy Beata Kałusek - w uchwale budżetowej dokonujemy tym razem zmian tylko po 
stronie wydatków oraz po stronie przychodów. Jeżeli chodzi o przychody to omówiłam w części 
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej. Jeżeli chodzi o wydatki to zwiększyliśmy środki na 
projekt Festiwal Żelaznego Szlaku Rowerowego o kwotę ponad 38 tysięcy złotych. Z projektu 
dwuletniego ustalony został projekt jednoroczny. Zwiększyliśmy także składkę nadzwyczajną na tak 
zwany Fundusz Rezerwowy w Stowarzyszeniu OLZA o kwotę 10 346 zł. To jest kwota, która 
brakowała nam do wysokości planu, bo składka w tym roku ma wynieść 13712 złotych. Ponadto 
został zwiększony plan z nadwyżki dochodów z opłaty za gospodarowanie odpadami na te zadania o 
kwotę ponad 9600 złotych. Wydatki niewykonane na projektach szkolnych i przedszkolnych w roku 
poprzednim to kwota ponad 261000 złotych i z tego tytułu także ustalono plan w roku bieżącym i to 
co już wcześniej mówiłam także zwiększyliśmy nakłady majątkowe o 5 tysięcy złotych na projekty 
związane z budową wind przy szkołach. One także są objęte projektami unijnymi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2025 rok; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/89/2025 – załącznik nr 8 do protokołu. 
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3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 
2025; 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - przyjęcie programu 
osłonowego Korpus Wsparcia Seniora na rok 2025 jest podstawą do realizacji rządowego programu 
pod tą samą nazwą, w module drugim, czyli teleopieka na odległość i pozyskanie dotacji na obsługę, 
utrzymanie funkcjonowania zakupionych w roku 2022, 31 opasek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 
2025; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/90/2025 – załącznik nr 9 do protokołu. 
 
4) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Uchwała 
dotyczy zaliczenia połączenia ulicy Zielonej i Szkolnej w Skrbeńsku do kategorii dróg publicznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/91/2025 – załącznik nr 10 do protokołu. 
 
5) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
W dyskusji wzięli udział: 
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- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Tutaj mamy 
sytuację analogiczną. Dotyczy to ulicy odgałęzienia Powstańców Śląskich w Łaziskach wzdłuż 
autostrady A1. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/92/2025 – załącznik nr 11 do protokołu. 
 
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji 
sieci wodociągowej; 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - projekt 
dotyczy zmiany uchwały z lipca zeszłego roku ze środków przeznaczonych na dotację dla pełnienia 
funkcji inspektora nadzoru przy budowie kanalizacji. W zeszłym roku nie została wykorzystana kwota 
w wysokości 984 zł i należy podjąć tą uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i Kanalizacji na realizację zadania z zakresu modernizacji 
sieci wodociągowej; 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/93/2025 – załącznik nr 12 do protokołu. 
 
7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 
Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (5) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 
Rada Gminy w obecności 10 radnych 10 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr XI/94/2025 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 7. Informacja o złożonych interpelacjach. 
Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Ad. 8. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Radna Gminy Beata Jeleń - Witam serdecznie, bardzo przepraszam, bo wiem, że był wcześniej 
czas, ale to pytanie nasunęło mi się teraz w sprawie tych opasek dla seniorów, ponieważ jak 
rozmawialiśmy na komisjach, na ten rok, one już są jakby przydzielone, a czy istnieją jakieś opaski, 
które można by np. wynająć, nie wiem, wydzierżawić, czy dostać na miesięczną próbę, 
dwumiesięczną, czy to się sprawdza w przypadku seniora, bo miałam właśnie ostatnio pytanie i nie 
wiadomo jak senior będzie się zachowywał czy istnieje coś takiego jak okres próbny? 
 
- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - To znaczy teraz w roku 
2025 one już są jakby przypisane dla osób, które wyraziły wolę ich posiadania, natomiast z mojej 
wiedzy wiem, że opaski często seniorzy zwracają, to znaczy potrzymają jakiś czas i uznają, że to 
może jeszcze nie dla nich, że jednak np. jest niewygodna, przeszkadza i też mamy takie sytuacje, że 
one jakby wracają do tej puli 31 opasek i tam są przekazywane kolejnym osobom, natomiast czegoś 
takiego, jak na próbę nie praktykuje Ośrodek Pomocy Społecznej, tylko przekazywane są i może to 
jest ta próba, ten czas, kiedy jest i później jest oddawana. 
 
- Zastępca Wójta Gminy Godów Tomasz Kasperuk - Szanowni Państwo ja chciałbym wrócić troszkę 
do tematu przejścia granicznego pomiędzy Skrbeńskiem a Zavadą na drodze powiatowej. Wiecie 
Państwo, że jakiś czas temu odbyło się spotkanie w tym temacie w sołectwie Skrbeńsko i tam 
zdecydowana większość mieszkańców opowiedziała się za tym i taki apel jak gdyby do Pana starosty 
został wystosowany, żeby zrobić wszystko, żeby umożliwić mieszkańcom przejazd samochodami 
oczywiście tylko i wyłącznie osobowymi. Jak Państwo wiecie jest to droga powiatowa. I decyzja o 
zmianie organizacji ruchu nie jest w gestii Urzędu Gminy czy Wójta, tylko w gestii Starosty 
Wodzisławskiego oraz Starosty Gminy Pietrovice. W związku z tym, że Pan Starosta Petrovic  
dowiedział się, bo to sprawa była omawiana i w mediach społecznościowych, że są plany zmiany 
organizacji ruchu po stronie Polskiej, wystosował pismo do Starosty Wodzisławskiego i również do 
Pana Wójta. W piśmie tym wyraził swoje zaniepokojenie tym, że są jakieś plany zmiany organizacji 
po stronie Polskiej, wyraził tym swoje zaniepokojenie swoich mieszkańców i zwrócił uwagę na to, na 
charakter drogi po stronie czeskiej, że jest to wąska droga, nie jest dostosowana do tego, żeby tam 
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był taki duży ruch, że jest tam parking, kościół, blisko jest hotel. No także tyle, chciałem to Państwu 
informacyjnie przekazać, chciałem też żeby usłyszeli to nasi mieszkańcy, bo temat jest dosyć ważny, 
a jak Państwo wiecie zbliża się zamknięcie drogi przedłużenia ulicy Celnej, bo tam planowany jest 
remont i najprawdopodobniej ta droga będzie zamknięta od dwóch do trzech miesięcy. Także ja tyle 
w tym temacie informacyjnie. 
 
- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - Jeszcze chciałam 
Państwa poinformować odnośnie postępu prac nad programem zdrowotnym. Zorganizowaliśmy 
spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych, z Panią kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, z 
Panią dyrektor WORiT (Wodzisławski Ośrodek Rehabilitacji i Terapii Dzieci i Młodzieży) w 
Wodzisławiu. Przeanalizowaliśmy mapę zdrowotną i kompleksowa rehabilitacja dzieci jak 
najbardziej wpisuje się w potrzeby wszystkich wymienionych i jest także zaznaczona dla 
województwa śląskiego w mapie zdrowotnej. W związku z tym mamy przygotowany taki wstępny 
program kompleksowej rehabilitacji dziecka z niepełnosprawnościami z terenu Gminy Godów i tutaj 
planujemy jeszcze, bo trzeba go jeszcze tak trochę dopieścić i planujemy przekazać Państwu 
radnym do analizy, ponieważ aby wysłać tę opinię do Agencji Oceny Technologii, potrzebna jest już 
jakby zaakceptowana treść przez Państwa samego programu, a mamy dwa miesiące czasu na 
uzyskanie tej opinii, więc to nam się tak w tym czasie przesunie. Natomiast jeżeli byłaby wola 
obecności Pani dyrektor WORiT, w trakcie analizy zapisów tego programu to tylko proszę o kontakt i 
można na komisje wspólne poprosić Panią dyrektor o doprecyzowanie tych kwestii, ponieważ w tej 
tematyce zdrowotnej po prostu nie orientujemy się na tyle, aby zaspokoić ciekawość. 
 
- Radna Gminy Katarzyna Skrzyszowska - Ja tylko chciałam pięknie podziękować za pochylenie się 
nad tą sprawą i takie sprawne przygotowanie tego, bo ja obawiałam się, że to nam rok zajmie. 
Dziękuję pięknie. 
 
Ad.9. Sprawy organizacyjne. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 
- 24 marca 2025 o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 
- 27 marca 2025 o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 
 
Ad.10. Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji, po czym zamknął obrady XI sesji 
Rady Gminy Godów.   
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Agnieszka Mitko 


